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رئیس جمهور در ستاد هماهنگی 
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مدیرعامل شرکت آب و
 فاضلاب شیراز خبر داد:

آب رسانی به 
جمعیت 

حاشیه نشین
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مسئول دفتر نهاد رهبری 
در دانشگاه های فارس:

پاسخ به شبهات در 
اولویت برنامه های 

فرهنگی 
      باشد

رئیس کمیسیون هوشمندسازی،
 فناوری های نوین و اطلاعات خبر داد:

رهسپاری شیراز 
به سوی شهر 

هوشمند
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شهردار صدرا وعده داد:

جبران خلأهای 
فرهنگی در 
شهر جدید

پرنیان: برنامه های کوتاه و بلندمدت برای گسترش 
کتاب خوانی ارائه می شود

نماینده ولی فقیه در استان فارس 
در دیدار هیئت  مدیره انجمن ورزشی نویسان فارس:

 صنایع حامی  
باشگاه ها باشند 

آیت الله دژکام: ورزشی نویسان باید این حمایت ها را 
مطالبه کنند تا همه پای کار بیایند

استاندار فارس در جلسه شورای اداری استان: مدیران شجاعت به خرج بدهند؛ از روند فعلی رضایت ندارم 

با جوانان کادرسازی کنید 
دکتر ایمانیه: تداوم انقلاب ما با عنایت به بیانیه گام دوم به دست جوانان است

معاون شرکت ساخت و توسعه
 زیربناهای حمل ونقل کشور:

قطعه تکمیلی 
بزرگ راه کوار- 

فیروزآباد به 
بهره برداری رسید
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قــرارگاه پایش وضعیت تأمیــن و توزیع آب در شــرکت آب و 
فاضلاب شــیراز، با حضور ابراهیم عزیزی نماینده مردم شیراز و 
زرقان در مجلس شــورای اسلامی و مدیرعامل آبفا شیراز برگزار 
شد.  مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب شیراز با اشاره به افزایش 
بی سابقه دمای دهوا در تابستان امسال، گفت: از طرفی با کاهش 
بارش ها ذخایر آبی نیز محدود و کم اســت، اما در این شــرایط 
همکاران در شــرکت آبفا شــیراز به صورت شــبانه روزی تلاش 
می کننــد که مردم بی آبی را تجربه نکنند. بهمن بهروزی با بیان 
اینکه در شرکت آب و فاضلاب شیراز بر اساس استانداردها عمل 
می کنیم، یادآور شــد: امســال نسبت به ســال گذشته ۲۷هزار 
مشــترک به شرکت آب و فاضلاب شیراز اضافه شده است. وی با 

بیان اینکه جمعیت حاشــیه نشین در اطراف شهر شیراز افزایش 
داشته و باید به آنها آب رسانی شود، تصریح کرد: این موضوع کار 
شــرکت را افزایش می دهد؛ لذا باید برای بهره مندی از آب شرب 
بهداشــتی همه تلاش بیشتری داشته باشــند. در ادامه ابراهیم 
عزیزی نماینده مردم شــیراز و زرقان در مجلس شورای اسلامی، 
ضمن قدردانی از تلاش های صورت گرفته در شــرکت آبفا شیراز 
در راســتای تأمین آب به عنوان نیاز حیاتی مردم، گفت: امروز با 
همه سختی هایی که وجود دارد، شرکت آبفا شیراز به خوبی به 
وظایف خود عمل می کند. وی بیان کرد: صبر و مسئولیت پذیری 
هنر مدیران ماست؛ لذا نگران این نباشیم که کسی آن را می بیند 

یا نه، کما اینکه خداوند بینا شاهد آن است.

مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی فارس گفت: در کنار اهداف 
اقتصادی و تجاری نمایشگاه های بین المللی فارس، توجه به مبانی دینی 
در حــوزه اجتماعی و رعایت شــئونات فرهنگی مبتنــی بر ارزش های 
اسلامی از اولویت های این شرکت است. فرهادی افزود: طبق چهارچوب 
شــرع و احکام مقدس اسلام، توجه و ضرورت رعایت عفاف و حجاب در 
همــه حوزه ها و عرصه ها، لازمه حفــظ و تقویت امنیت اخلاقی جامعه 
می باشد. او بیان کرد: به منظور دستیابی به این اهداف در زمان برگزاری 
همه عناوین نمایشــگاهی، اقداماتی مثل نصــب الواح و اقلام فرهنگی 
در فضای محیطی و پخش پیام های ایجابی و تشــویقی از طریق رادیو 
نمایشــگاه در کنار تذکر لسانی که تأکید مقام معظم رهبری است، در 
حال اجرا می باشــد. تلاش ما بر این اســت که فریضه امر به معروف و 

نهی از منکر را در فضای نمایشــگاه ها آنچنان که شایســته دین مبین 
اســلام و نظام مقدس جمهوری اسلامی اســت، اجرا کنیم. مدیرعامل 
شــرکت نمایشگاه های بین المللی فارس گفت: از ابتدای امسال در یک 
حرکت ابتکاری و در جهت پاسداشت فرهنگ اصیل اسلامی، با حضور 
در سالن های نمایشــگاه در آخرین روز برپایی هر نمایشگاه، به موازات 
انتخاب غرفه نمونه به لحاظ فنی و اجرایی، غرفه نمونه به لحاظ فرهنگی 
نیز انتخاب می شــود و از غرفه دارانی که شئونات اسلامی را به خصوص 
در حوزه عفاف و حجاب رعایت کرده باشــند، تقدیر و تشــکر می شود. 
فرهادی گفت: انتخاب این غرفه داران با حضور میدانی نیروهای امر به 
معروف و نهی از منکر شرکت نمایشگاه های بین الملی فارس در آخرین 

روز هر عنوان نمایشگاهی صورت می گیرد.

 سعیدرضا امیرآبادی- گروه خبر

اجرای طرح هوشمندسازی پارکینگ ها، مدیریت ترافیک، اجرای طرح های 
ایمن سازی، کاهش مرگ و میرهای ناشی از سوانح رانندگی، افزایش نظارت 
هوشمند و نوسازی ناوگان حمل و نقل عمومی از مهم ترین موضوعاتی بود 
که معاون شهردار شیراز در نشست خبری با اصحاب رسانه به آنها اشاره 
کرد. هادی شه دوســت شــیرازی، معاون حمل و نقل ترافیک شهرداری 
شیراز از اجرای طرح هوشمندسازی پارکینگ های سطح شهر خبر داد و 
گفت: تا پایان امسال ۳ پارکینگ طالقانی، نشاط و هدایت هوشمندسازی 
می شــوند. وی  با ارائه آمار و ارقام مثبت در حوزه مدیریت سوانح گفت: 
در دوماهه اول ســال 1400 بر اســاس آمار در شهر شیراز، ۳4 نفر بر اثر 
تصادف جان باختند و این میزان در دوماهه اول ســال جاری به ۲۳ نفر 
رســید و این موضوع نشان از کاهش ۳۲درصدی در حوزه تصادفات دارد 
که علت این کاهش، افزایش نظارت ها و سیســتم های سرعت سنج بوده 
است. شه دوست  در بخش دیگری از سخنانش به سیستم مدیریت ناوگان 

اتوبوسرانی یا BMS اشاره کرد و افزود: این سیستم به صورت نامحسوس 
هــم اکنون روی بیش از 500 اتوبوس نصب اســت و در تلاشــیم تا در 
هفته دولت اپلیکیشــن آن را طراحی کنیم و در دسترس شهروندان قرار 
دهیم. در همین زمینه جذب اعتبارات از طریق اوراق مشارکت در راستای 
بازسازی 50 دستگاه اتوبوس از مواردی است که در دستور کار قرار گرفته 
است. حوزه اتوبوسرانی از دیگر موضوعات مورد بحث در این جلسه بود و 
شه دوست در این خصوص اظهار کرد: شیراز در حوزه نوسازی اتوبوس ها 
رتبــه دوم را دارد و وضعیت ناوگان آن به مراتب از ســایر کلان شــهرها 
بهتر اســت. از سوی دیگر با توجه به گلایه هایی که در خصوص وضعیت 
ظاهری اتوبوس ها مطرح می شود، این موضوع را باید در نظر داشت که در 
حوزه نوسازی ناوگان، مبنا سن اتوبوس است. معاون حمل و نقل ترافیک 
شهرداری شیراز همچنین در خصوص کمربندی جنوبی شیراز گفت: با 
توجه به اینکه از سوی استاندار فارس این محور به شهرداری واگذار شد، با 
تغییر نام این کمربندی به یک شریان شهری یا درون شهری، هیچ اتفاقی 

رخ نخواهد داد و در کاهش تصادفات اثری نخواهد داشت. وی با اشاره به 
اینکه دوچرخه های »بیدود« مشکلات قراردادی دارند و در حال اصلاح آن 
هستیم، اظهار داشت: اگر کار با »بیدود« انجام نشود، به دنبال گزینه های 
دیگر خواهیم بود. در همین زمینه اعتقاد دارم بازی باید برد-برد باشــد و 
منافع شهروندان شیرازی تأمین شود و از چهارچوب قرارداد نباید خارج 
شویم. شه دوست شــیرازی با اشاره به اینکه دوچرخه را نوعی از حمل و 
نقل می دانیم و به عنوان یک وســیله سفر به آن نگاه می کنیم و به طور 
حتم در مناطق مرکزی شــهر از هزینه های مردمی آن می کاهیم و یارانه 
آن را شهرداری پرداخت می کند، افزود: دوچرخه اشتراکی از شیراز حذف 
نمی شود. وی در پایان گفت: از قرارداد »سی پی« فقط یک سال باقی مانده 
است و از جایی به بعد زیان ده بوده که پرونده به کمیسیون ارجاع شده و 

هرچه نتیجه کمیسیون باشد، انجام خواهیم داد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب شیراز خبر داد:

آب رسانی به جمعیت حاشیه نشین
بهروزی: ۲۷هزار مشترک به شرکت آب و فاضلاب شیراز اضافه شده است

مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی فارس: 

پاسداشت فرهنگ اسلامی 
فرهادی: از اولویت های اصلی این شرکت پاسداشت فرهنگی است 

معاون شهردار شیراز خبر داد:

ایمن سازی با نظارت هوشمند
شه دوست شیرازی: آمار جان باختگان تصادفات در سال جاری کاهش 3۲درصدی را نشان می دهد

مدیرکل تعزیرات حکومتی فارس:
پرونده های سنگین تعزیراتی به زودی اعلام می شود 

جریمه 8هزار 
میلیاردی برای صنوف 

سالاری: امتناع از عرضه، بیشترین تخلف صنفی است
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